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Sednica je počela u 10,00 časova u sali Doma omladine u ulici Stevana Nemanje br. 2 u 

Novom Pazaru. 

Zapisnik sačinila šef Odseka za Skupštinske poslove Nermina Šaćirović. 

Sednici prisustvuju odbornici: dr Enver Ujkanović, dr Meho Mahmutović, dr Bilsena 

Kurtanović, Nihad Hasanović, dr Muamer Bačevac, Senada Leković, Fahrudin Đekić, Mirzet 

Bektović, Banina Muderizović, Safet Vesnić, Sead Šaćirović, Azemina Bojadžić, dr Faruk 

Pašović, Edin Kolašinac, Mirzeta Ljajić, Kasim Zoranić, Fuad Batilović, Sanja Nićiforović, Bane 

Milosavljević, mr Raco Vučković, Snežana Lešević, Slobodan Nedeljković, Bojan Petrović,  

Džafer Nurović,  Salmina Curić, dr Emro Bihorac, Saima Brunčević, dr Fahrudin Mavrić, Ifeta 

Radončić, Amir Hasurdžić, Sabahudin Ramović, Muamer Smailbegović,  dr Hanadi Hajdinović, 

Nafilj Sejdović, Safet Bronja, dr Jahja Fehratović, Misala Pramenković, dr Admir Muratović, dr 

Mustafa Fetić, dr Amela Zoranić, Edin Đerlek, Edin Zećirović.  

 Opravdano su odsutni odbornici: dr Mirsad Đerlek, Muamer Zukorlić, Sead Redžović, 

Semrija Smajlović, i Alan Karaahmetović. 

Sednici prisustvuju: Gradonačelnik grada Nihat Biševac, sekretar Skupštine grada 

Ahmedin Binjoš  i zamenik sekretara Vahidin Melajac. 

 

Zamenik predsednika Skupštine grada Nihad Hasanović, otvorio je četvrtu sednicu 

Skupštine grada Novog Pazara i konstatovao da na sednici Skupštine grada, na osnovu izveštaja 

sekretara Skupštine, prisustvuju 42 odbornika i  da postoji kvorum za rad i odlučivanje. 

Nakon utvrđenog kvoruma od 42 odbornika, zamenik predsednika Skupštine Nihad 

Hasanović je istakao da je odbornicima u materijalu za sednicu dostavljen i zapisnik sa druge 

sednice Skupštine grada Novog Pazara, održane 27.06.2016. godine kao i da se, shodno članu 88. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, zapisnik sa prethodne sednice usvaja pre 

prelaska na dnevni red, da se o primedbama na zapisnik ne vodi rasprava, a prilikom usvajanja, 

prvo se glasa o iznetim primedbama, a zatim o zapisniku u celini. Takođe, odbornik može tražiti 

da se pročita deo zapisnika. Zatim je zamenik predsednika Skupštine pitao odbornike da li ima 

primedbi na zapisnik sa druge sednice Skupštine grada Novog Pazara. 

Kako se niko od odbornika nije javio za reč zamenik predsednika Skupštine grada je 

stavio na usvajanje zapisnik sa druge sednice Skupštine grada Novog Pazara. 



Skupština je većinom glasova (25 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije 

bilo) usvojila zapisnik sa druge sednice Skupštine grada Novog Pazara, održane 

27.06.2016.godine. 

Zamenik predsednika Skupštine je stavio na usvajanje zapisnik sa treće sednice Skupštine 

grada Novog Pazara, a zatim pitao odbornike da li ima primedbi na zapisnik sa treće sednice 

Skupštine grada Novog Pazara, održane 27.06.2016.godine. 

Odbornik Edin Zećirović je zatražio da se određeni delovi njegovog govora unesu u 

zapisnik što nije učinjeno, kao npr. da se od svake odborničke grupe po nekoliko članova uključi 

u Krizni štab i da se Operativni plan odbrane od poplava na teritoriji grada Novog Pazara za 

vode II reda zove „dokument o konstataciji stanja nakon poplava“. 

Kako više nije bilo primedbi na zapisnik sa treće sednice, zamenik predsednika Skupštine 

grada je  stavio na usvajanje primedbu odbornika Edina Zećirovića na zapisnik sa treće sednice 

Skupštine grada Novog Pazara.   

Skupština grada nije usvojila (17 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije 

bilo) primedbu odbornika Edina Zećirovića na zapisnik sa treće sednice Skupštine grada Novog 

Pazara, da se određeni delovi njegovog govora unesu u zapisnik što nije učinjeno, kao npr. da se 

od svake odborničke grupe po nekoliko članova uključi u Krizni štab i da se Operativni plan 

odbrane od poplava na teritoriji grada Novog Pazara za vode II reda zove „dokument o 

konstataciji stanja nakon poplava“. 

Zamenik predsednika Skupštine grada je stavio na usvajanje zapisnik sa treće sednice 

Skupštine grada Novog Pazara, održane 27.06.2016. godine. 

Skupština je većinom glasova (25 odbornika je glasalo „za“, 7 „protiv“ i „uzdržanih“ nije 

bilo) usvojila zapisnik sa treće sednice Skupštine grada Novog Pazara, održane 27.06.2016. 

godine. 

Pre prelaska na usvajanje dnevnog reda, zamenik predsednika Skupštine je pozvao 

odbornike da daju dopune dnevnog reda, ako ih imaju. 

Zamenica predsednika odborničke grupe „Stranka demokratske akcije Sandžaka - dr 

Sulejman Ugljanin“ Saima Brunčević je predložila jednu tačku kao dopunu dnevnog reda i to: 

1.Pitanje sigurnosti građana Novog Pazara i donošenje Odluke o zabrani održavanja 

utakmica i svih drugih manifestacija političkog ili muzičkog karaktera koje mogu biti proglašene 

događajem visokog rizika ili iziskuje događaj policijskih snaga na javnim mestima. 

Predsednik odborničke grupe „Evropski Novi Pazar - Rasim Ljajić“ dr Muamer Bačevac, 

je predložio dve tačke kao dopunu dnevnog reda i to: 

1. Predlog Odluke o završnom računu  budžeta grada Novog Pazara za 2015.godinu; 

2. Predlog Odluke o izmenama i dopunama Odluke o uslovima i načinu snabdevanja 

toplotnom energijom. 

 

 

 



Zamenik predsednika odborničke grupe „Muamer Zukorlić - Bošnjačka demokratska 

zajednica Sandžaka“ dr Admir Muratovićje predložio pet tačaka kao dopunu dnevnog reda i to: 

1.Da se tačka 8. skine sa današnjeg dnevnog reda, tj. predlog Plana kapitalnih investicija 

grada Novog Pazara 2016 – 2020. godine; 

2.Da se predlog Odluke o završnom računu  budžeta grada Novog Pazara za 2015. 

godinu, ukoliko se predlog usvoji skine sa današnjeg dnevnog reda; 

3.Formiranje jednog Odbora koji će ispitati navode nezakonitih radnji koji dolaze iz 

predškolske ustanove “ Mladost” Novi Pazar. 

4.Rasprava o neisplaćenim zaostalim platama zaposlenih u Sportskom centru; 

5.Formiranje zajedničke komisije koja će se suočiti i iznaći rešenje za pitanje divlje 

gradnje u Novom Pazaru. 

Predsednik odborničke grupe „Stranka demokratske akcije Sandžaka - dr Sulejman 

Ugljanin“ Nafilj Sejdović je predložio jednu tačku kao dopunu dnevnog reda i to: 

1. Pitanje sigurnosti i bezbednosti građana Novog Pazara. 

Predsednik odborničke grupe“ Muamer Zukorlić - Bošnjačka demokratska zajednica 

Sandžaka“ dr Jahjia Fehratović je predložio četiri tačke kao dopunu dnevnog reda i to: 

 1.Da grad Novi Pazar u što hitnijem roku ogradi sva groblja i mezarja svih građana grada 

Novog Pazara, a pre svega muslimanska mezarja u naselju Deževa i Osaonica i jevrejsko 

mezarje u naselju Potok;  

 2.Raspravljanje o uticaju politike i sprega lokalne vlasti na školske uprave u Novom 

Pazaru; 

 3.Da Skupština grada iznađe rešenje i zabrani rad kockarnica i kladionica u blizi škola i 

verskih objekata;  

 4.Otvaranje odeljenja za porodilište u Novom Pazaru.  

  Odbornik Edin Zećirović je predložio jednu tačku kao dopunu dnevnog reda i to 

1.Ukidanje Odluke Skupštine grada o nedostajućim parking mestima. 

 Odbornica Ifeta Radončić je predložila dve tačke kao dopunu dnevnog reda i to: 

 1.Donošenje Odluke o zaduženju Komisije za statutarna, organizaciona i normativna 

pitanja izradi prečišćen tekst Statuta grada Novog Pazara i Poslovnika Skupštine grada Novog 

Pazara; 

2. Da se tačka 4. tj. Izveštaj o reviziji finansijskog izveštaja grada Novog Pazara za 2015. 

godinu, kao i  predlog Odluke o završnom računu  budžeta grada Novog Pazara za 2015.godinu, 

ukoliko se predlog usvoji skine sa današnjeg dnevnog reda. 

 Kako se više niko od odbornika nije javio za dopunu dnevnog reda, zamenik predsednika 

Skupštine grada je stavio podnete predloge na usvajanje. 

 Zamenik predsednika Skupštine grada je pozvao sekretara Skupštine da pročita podnete 

predloge za dopunu dnevnog reda. 



Sekretar Skupštine je pročitao prvi predlog dopune dnevnog reda zamenice predsednika 

odborničke grupe „Stranka demokratske akcije Sandžaka - dr Sulejman Ugljanin“ Saime 

Brunčević, pitanje sigurnosti građana Novog Pazara i donošenje Odluke o zabrani održavanja 

utakmica i svih drugih manifestacija političkog ili muzičkog karaktera koje mogu biti proglašene 

događajem visokog rizika ili iziskuje događaj policijskih snaga na javnim mestima. 

Zamenik predsednika Skupštine grada je predložio da se predlozi o bezbednosti građana 

grada Novog Pazara, predloženi od odbornika Saime Brunčević, dr Muamera Bačevca, Nafilja 

Sejdovića i dr Jahije Fehratovića objedine i o njima raspravlja na nekoj narednoj sednici na kojoj 

će se izabrati i članovi  Saveta za bezbednost. 

Zamenik predsednika Skupštine grada je stavio na glasanje objedinjeni predlog. 

Skupština grada je (42 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) usvojila 

predlog zamenika predsednika Skupštine grada da se predlozi o bezbednosti građana grada 

Novog Pazara, predloženi od odbornika Saime Brunčević, dr Muamera Bačevca, Nafilja 

Sejdovića i dr Jahije Fehratovića objedine i o njima raspravlja na nekoj narednoj sednici na kojoj 

će se izabrati i članovi  Saveta za bezbednost. 

Sekretar Skupštine je pročitao prvi predlog dopune dnevnog reda predsednika odborničke 

grupe „Evropski Novi Pazar - Rasim Ljajić“ dr Muamera Bačevca, predlog  Odluke o završnom 

računu  budžeta grada Novog Pazara za 2015. godinu. 

Zamenik predsednika Skupštine grada je stavio na glasanje predlog dopune dnevnog reda 

predsednika odborničke grupe „Evropski Novi Pazar - Rasim Ljajić“ dr Muamera Bačevca, 

predlog Odluke o završnom računu  budžeta grada Novog Pazara za 2015. godinu. 

Skupština grada je (25 odbornika je glasalo „za“, 8 „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) 

usvojila predlog Odluke o završnom računu  budžeta grada Novog Pazara za 2015. godinu, kao 

dopunsku tačku dnevnog reda. 

Sekretar Skupštine je pročitao drugi predlog dopune dnevnog reda predsednika 

odborničke grupe „Evropski Novi Pazar- Rasim Ljajić“ dr Muamera Bačevca, predlog Odluke o 

izmenama i dopunama Odluke o uslovima i načinu snabdevanja toplotnom energijom. 

Zamenik predsednika Skupštine grada je stavio na glasanje predlog dopune dnevnog reda 

predsednika odborničke grupe „Evropski Novi Pazar - Rasim Ljajić“ dr Muamera Bačevca, 

predlog Odluke o izmenama i dopunama Odluke o uslovima i načinu snabdevanja toplotnom 

energijom. 

Skupština grada je (25 odbornika je glasalo „za“, 1 „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) 

usvojila predlog Odluke o izmenama i dopunama Odluke o uslovima i načinu snabdevanja 

toplotnom energijom, kao dopunsku tačku dnevnog reda. 

Sekretar Skupštine je pročitao prvi predlog dopune dnevnog reda zamenika predsednika 

odborničke grupe „Muamer Zukorlić - Bošnjačka demokratska zajednica Sandžaka“ dr Admira 

Muratovića, da se tačka 8. skine sa današnjeg dnevnog reda, tj. predlog Plana kapitalnih 

investicija grada Novog Pazara 2016 – 2020. godine.  

Zamenik predsednika Skupštine grada je stavio na glasanje predlog dopune dnevnog reda 

zamenika predsednika odborničke grupe „Muamer Zukorlić - Bošnjačka demokratska zajednica 

Sandžaka“ dr Admira Muratovića, da se tačka 8. skine sa današnjeg dnevnog reda, tj. predlog 

Plana kapitalnih investicija grada Novog Pazara 2016 – 2020. godine.  



Skupština grada nije usvojila (17 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije 

bilo) predlog da se tačka 8. skine sa današnjeg dnevnog reda, tj. predlog Plana kapitalnih 

investicija grada Novog Pazara 2016 – 2020. godine, kao dopunsku tačku dnevnog reda. 

Sekretar Skupštine je pročitao drugi predlog dopune dnevnog reda zamenika predsednika 

odborničke grupe „Muamer Zukorlić - Bošnjačka demokratska zajednica Sandžaka“ dr Admira 

Muratovića, da se predlog Odluke o završnom računu  budžeta grada Novog Pazara za 2015. 

godinu,  skine sa današnjeg dnevnog reda 

Zamenik predsednika Skupštine grada je stavio na glasanje predlog dopune dnevnog reda 

zamenika predsednika odborničke grupe „Muamer Zukorlić - Bošnjačka demokratska zajednica 

Sandžaka“ dr Admira Muratovića, da se predlog Odluke o završnom računu  budžeta grada 

Novog Pazara za 2015. godinu,  skine sa današnjeg dnevnog reda  

Skupština grada nije usvojila (17 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije 

bilo) predlog da se predlog Odluke o završnom računu  budžeta grada Novog Pazara za 2015. 

godinu, skine sa današnjeg dnevnog reda, kao dopunsku tačku dnevnog reda. 

Sekretar Skupštine je pročitao treći predlog dopune dnevnog reda zamenika predsednika 

odborničke grupe „Muamer Zukorlić - Bošnjačka demokratska zajednica Sandžaka“ dr Admira 

Muratovića, formiranje jednog Odbora koji će ispitati navode nezakonitih radnji koji dolaze iz 

predškolske ustanove “ Mladost” Novi Pazar. 

Zamenik predsednika Skupštine grada je stavio na glasanje predlog dopune dnevnog reda 

zamenika predsednika odborničke grupe „Muamer Zukorlić - Bošnjačka demokratska zajednica 

Sandžaka“ dr Admira Muratovića, formiranje jednog Odbora koji će ispitati navode nezakonitih 

radnji koji dolaze iz predškolske ustanove “ Mladost” Novi Pazar. 

Skupština grada nije usvojila (7 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije 

bilo) predlog formiranje jednog Odbora koji će ispitati navode nezakonitih radnji koji dolaze iz 

predškolske ustanove “ Mladost” Novi Pazar, kao dopunsku tačku dnevnog reda. 

Sekretar Skupštine je pročitao četvrti predlog dopune dnevnog reda zamenika 

predsednika odborničke grupe „Muamer Zukorlić - Bošnjačka demokratska zajednica 

Sandžaka“ dr Admira Muratovića, rasprava o neisplaćenim zaostalim platama zaposlenih u 

Sportskom centru. 

Zamenik predsednika Skupštine grada je stavio na glasanje predlog dopune dnevnog reda 

zamenika predsednika odborničke grupe „Muamer Zukorlić - Bošnjačka demokratska zajednica 

Sandžaka“ dr Admira Muratovića, rasprava o neisplaćenim zaostalim platama zaposlenih u 

Sportskom centru.  

Skupština grada nije usvojila (7 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije 

bilo) predlog rasprava o neisplaćenim zaostalim platama zaposlenih u Sportskom centru, kao 

dopunsku tačku dnevnog reda. 

Sekretar Skupštine je pročitao peti predlog dopune dnevnog reda zamenika predsednika 

odborničke grupe „Muamer Zukorlić - Bošnjačka demokratska zajednica Sandžaka“ dr Admira 

Muratovića, formiranje zajedničke komisije koja će se suočiti i iznaći rešenje za pitanje divlje 

gradnje u Novom Pazaru. 

Zamenik predsednika Skupštine grada je stavio na glasanje predlog dopune dnevnog reda 

zamenika predsednika odborničke grupe „Muamer Zukorlić - Bošnjačka demokratska zajednica 



Sandžaka“ dr Admira Muratovića, formiranje zajedničke komisije koja će se suočiti i iznaći 

rešenje za pitanje divlje gradnje u Novom Pazaru.  

Skupština grada nije usvojila (17 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije 

bilo) predlog formiranje zajedničke komisije koja će se suočiti i iznaći rešenje za pitanje divlje 

gradnje u Novom Pazaru, kao dopunsku tačku dnevnog reda. 

Sekretar Skupštine je pročitao prvi predlog dopune dnevnog reda  predsednika 

odborničke grupe „Muamer Zukorlić - Bošnjačka demokratska zajednica Sandžaka“ dr Jahje 

Fehratovića, da grad Novi Pazar u što hitnijem roku ogradi sva groblja i mezarja svih građana 

grada Novog Pazara, a pre svega muslimanska mezarja u naselju Deževa i Osaonica i jevrejsko 

mezarje u naselju Potok. 

Zamenik predsednika Skupštine grada je stavio na glasanje predlog dopune dnevnog reda 

zamenika predsednika odborničke grupe „Muamer Zukorlić - Bošnjačka demokratska zajednica 

Sandžaka“ dr Jahje Fehratovića, da grad Novi Pazar u što hitnijem roku ogradi sva groblja i 

mezarja svih građana grada Novog Pazara, a pre svega muslimanska mezarja u naselju Deževa i 

Osaonica i jevrejsko mezarje u naselju Potok. 

Skupština grada nije usvojila (17 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije 

bilo) predlog da grad Novi Pazar u što hitnijem roku ogradi sva groblja i mezarja svih građana 

grada Novog Pazara, a pre svega muslimanska mezarja u naselju Deževa i Osaonica i jevrejsko 

mezarje u naselju Potok, kao dopunsku tačku dnevnog reda. 

 Sekretar Skupštine je pročitao drugi predlog dopune dnevnog reda  predsednika 

odborničke grupe „Muamer Zukorlić - Bošnjačka demokratska zajednica Sandžaka“ dr Jahje 

Fehratovića, raspravljanje o uticaju politike i sprega lokalne vlasti na školske uprave u Novom 

Pazaru.  

 Zamenik predsednika Skupštine grada je stavio na glasanje predlog dopune dnevnog reda 

zamenika predsednika odborničke grupe „Muamer Zukorlić - Bošnjačka demokratska zajednica 

Sandžaka“ dr Jahje Fehratovića, raspravljanje o uticaju politike i sprega lokalne vlasti na školske 

uprave u Novom Pazaru.  

Skupština grada nije usvojila (17 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije 

bilo) predlog raspravljanje o uticaju politike i sprega lokalne vlasti na školske uprave u Novom 

Pazaru, kao dopunsku tačku dnevnog reda. 

 Sekretar Skupštine je pročitao treći predlog dopune dnevnog reda predsednika 

odborničke grupe „Muamer Zukorlić - Bošnjačka demokratska zajednica Sandžaka“ dr Jahje 

Fehratovića, da Skupština grada iznađe rešenje i zabrani rad kockarnica i kladionica u blizini 

škola i verskih objekata. 

 Zamenik predsednika Skupštine grada je stavio na glasanje predlog dopune dnevnog reda 

zamenika predsednika odborničke grupe „Muamer Zukorlić - Bošnjačka demokratska zajednica 

Sandžaka“ dr Jahje Fehratovića, da Skupština grada iznađe rešenje i zabrani rad kockarnica i 

kladionica u blizini škola i verskih objekata. 

 Skupština grada nije usvojila (17 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije 

bilo) predlog da Skupština grada iznađe rešenje i zabrani rad kockarnica i kladionica u blizini 

škola i verskih objekata, kao dopunsku tačku dnevnog reda. 



 Sekretar Skupštine je pročitao četvrti predlog dopune dnevnog reda  predsednika 

odborničke grupe „Muamer Zukorlić - Bošnjačka demokratska zajednica Sandžaka“ dr Jahje 

Fehratovića, otvaranje odeljenja za porodilište u Novom Pazaru. 

 Zamenik predsednika Skupštine grada je stavio na glasanje predlog dopune dnevnog reda 

zamenika predsednika odborničke grupe „Muamer Zukorlić - Bošnjačka demokratska zajednica 

Sandžaka“ dr Jahje Fehratovića, otvaranje odeljenja za porodilište u Novom Pazaru. 

 Skupština grada nije usvojila (9 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije 

bilo) predlog otvaranje odeljenja za porodilište u Novom Pazaru, kao dopunsku tačku dnevnog 

reda. 

Sekretar Skupštine je pročitao predlog dopune dnevnog reda odbornika Edina Zećirovića, 

ukidanje Odluke Skupštine grada o nedostajućim parking mestima. 

 Zamenik predsednika Skupštine grada je stavio na glasanje predlog dopune dnevnog reda 

odbornika Edina Zećirovića, ukidanje Odluke Skupštine grada o nedostajućim parking mestima. 

 Skupština grada nije usvojila (7 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije 

bilo) predlog ukidanje Odluke Skupštine grada o nedostajućim parking mestima, kao dopunsku 

tačku dnevnog reda. 

 Sekretar Skupštine je pročitao prvi predlog dopune dnevnog reda odbornice Ifete 

Radončić, donošenje Odluke o zaduženju Komisije za statutarna, organizaciona i normativna 

pitanja izradi prečišćen tekst Statuta grada Novog Pazara i Poslovnika Skupštine grada Novog 

Pazara. 

  Zamenik predsednika Skupštine grada je stavio na glasanje predlog dopune dnevnog reda

 odbornice Ifete Radončić, donošenje Odluke o zaduženju Komisije za statutarna, organizaciona 

i normativna pitanja izradi prečišćen tekst Statuta grada Novog Pazara i Poslovnika Skupštine 

grada Novog Pazara. 

 Skupština grada je (42 odbornika je glasalo „za“ „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) usvojila 

predlog donošenje Odluke o zaduženju Komisije za statutarna, organizaciona i normativna 

pitanja izradi prečišćen tekst Statuta grada Novog Pazara i Poslovnika Skupštine grada Novog 

Pazara, kao dopunsku tačku dnevnog reda. 

Sekretar Skupštine je pročitao drugi predlog dopune dnevnog reda odbornice Ifete 

Radončić, da se tačka 4. tj. Izveštaj o reviziji finansijskog izveštaja grada Novog Pazara za 

2015. godinu, kao i  predlog Odluke o završnom računu  budžeta grada Novog Pazara za 2015. 

godinu, ukoliko se predlog usvoji skine sa današnjeg dnevnog reda. 

Zamenik predsednika Skupštine grada je stavio na glasanje predlog dopune dnevnog reda

 odbornice Ifete Radončić, da se tačka 4. tj. Izveštaj o reviziji finansijskog izveštaja grada 

Novog   Pazara za 2015. godinu, kao i  predlog Odluke o završnom računu  budžeta grada Novog 

Pazara za 2015. godinu, ukoliko se predlog usvoji skine sa današnjeg dnevnog reda. 

 Skupština grada nije usvojila (17 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije 

bilo) predlog da se tačka 4. tj. Izveštaj o reviziji finansijskog izveštaja grada Novog Pazara za 

2015. godinu, kao i  predlog Odluke o završnom računu  budžeta grada Novog Pazara za 2015. 

godinu, ukoliko se predlog usvoji skine sa današnjeg dnevnog reda, kao dopunsku tačku dnevnog 

reda. 



Nakon glasanja o predlozima za dopunu dnevnog reda pojedinačno, prešlo se na 

usvajanje dnevnog reda u celini. 

 Zamenik predsednika Skupštine grada je predložio da usvojene dopunske tačke idu posle 

predloženog dnevnog reda, a odbornička pitanja  budu kao poslednja tačka dnevnog reda.  

 

 Zamenik predsednika Skupštine grada je stavio na glasanje predloženi dnevni red u celini: 

 

DNEVNI  RED: 

 

1. Predlog Odluke o donošenju izmena i dopuna Plana generalne regulacije za deo centra 

naseljenog mesta grada Novog Pazara koji obuhvata deo naselja Ćukovac, Gradski 

centar, Gornji i Donji Lug, Parice, Poila, Donji i Gornji Selakovac, naselje iznad Velikog 

groblja, Bukreš, Potok, deo naselja Semenjača, naselje Varoš mahala, Šestovo i Jalija na 

potesu oko kružnog toka na Šestovu; 

2.  Predlog Odluke o izradi Plana detaljne regulacije za koridore infrastrukture na planini 

Golija, za prostor koji pripada gradu Novom Pazaru; 

3. Predlog Odluke o donošenju Plana detaljne regulacije za katastarsku parcelu 2204/1 KO 

Aluloviće; 

4. Izveštaj o reviziji finansijskog izveštaja grada Novog Pazara za 2015. godinu; 

5. Predlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu Gradskog štaba za vanredne situacije grada 

Novog Pazara za 2015. godinu; 

6.  Plan rada Gradskog štaba za vanredne situacije grada Novog Pazara za 2016. godinu; 

7. Predlog Odluke o usvajanju Lokalnog akcionog plana za unapređenje položaja izbeglih, 

interno raseljenih lica i povratnika po sporazumu o readmisiji i reagovanje u migratornim 

krizama za grad Novi Pazar 2016 – 2020. godinu. 

8. Predlog Plana kapitalnih investicija grada Novog Pazara 2016 – 2020. godine; 

9. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Pravilnik o radu JP „Zavod za urbanizam grada 

Novog Pazara“; 

10. Davanje saglasnosti JP „Direkcija za izgradnju grada Novog Pazara“ na Odluku o 

cenovniku za zakup stubova javne rasvete za potrebe kablovskih i drugih operatera; 

11. Predlog Odluke o usklađivanju osnivačkog akta javnog preduzeća za uređivanje 

građevinskog zemljišta”Novi Pazar”; 

12. Predlog Odluke o izmeni i dopuni Odluke o utvrđivanju doprinosa za uređivanje 

građevinskog zemljišta; 

13. Predlog Odluke o izboru  članova Komisije za pribavljanje, otuđenje nepokretnosti i 

davanje u zakup stvari u javnoj svojini; 

14. Predlog Odluke o izboru članova Komisije za kulturno-istorijske spomenike i davanje 

naziva ulicama i trgovima; 

15. Predlog Rešenja o imenovanju člana Nadzornog odbora iz reda zaposlenih JKP ”Parking 

servis” Novi Pazar; 

16. Predlog Rešenja o imenovanju člana Nadzornog odbora iz reda zaposlenih JP “Direkcija 

za izgradnju grada Novog Pazara”; 



17. Predlog Rešenja o imenovanju članova Školskog odbora “Škole za dizajn tekstila i kože” 

Novi Pazar; 
18. Predlog Rešenja o razrešenju i imenovanju člana Školskog odbora iz reda predstavnika 

roditelja Ugostiteljsko turističke škole Novi Pazar. 

19. Predlog Rešenja o otuđenju Bijorac Jovanu iz Novog Pazara, uz naknadu, zemljišta u 

javnoj svojini, označenog kao suvlasnički udio Grada Novog Pazara od 60/195 na kat. 

parceli br. 436/7 K.O. Novi Pazar, na potesu “ul. Stevana Nemanje”; 

20. Predlog Rešenja o otuđenju Popović Zoranu iz Novog Pazara, uz naknadu zemljišta u 

javnoj svojini, označenog kao suvlasnički udeo Grada Novog Pazara od 116/208 na kat. 

parceli br. 436/3 KO Novi Pazar, na potesu “ul. Stevana Nemanje”;  

21. Predlog Zaključka Komisije za procenu tržišne vrednosti zemljišta na delu kat. parcele br. 

2488/8 KO Novi Pazar, na potesu „ul. Rifata Burdževića“; 

22. Predlog Zaključka Komisije za procenu tržišne vrednosti zemljišta na delu kat. parcele br. 

8539 KO Novi Pazar na potesu „ul. Miladina Radulovića“; 

23. Predlog Zaključka Komisije za procenu tržišne vrednosti zemljišta na delu kat. parcele br. 

6460 KO Novi Pazar, na potesu „ul. Generala Živkovića“; 

24. Predlog Zaključka Komisije za procenu tržišne vrednosti zemljišta na delu kat. parcele br. 

772/2 KO Novi Pazar, na potesu „ul. Mehmeda Alibašića“; 

25. Predlog Zaključka Komisije za procenu tržišne vrednosti zemljišta na delu kat. parcele br. 

5953 KO Novi Pazar, na potesu „ul. Koste Racina“; 

26. Predlog Zaključka Komisije za procenu tržišne vrednosti zemljišta na delu kat. parcele br. 

4799/3 KO Novi Pazar, na potesu „ul. Nikšićka“; 

27. Predlog Zaključka Komisije za procenu tržišne vrednosti zemljišta na delu kat. parcele br. 

2120 KO Novi Pazar na potesu “Selakovac ul. 411”; 

28. Predlog Zaključka Komisije za procenu tržišne vrednosti zemljišta na delu kat. parcele br. 

4630/1 KO Novi Pazar, na potesu „Stara ciglana“;   

29. Predlog Odluke o završnom računu  budžeta grada Novog Pazara za 2015. godinu; 

30. Predlog Odluke o izmenama i dopunama Odluke o uslovima i načinu snabdevanja 

toplotnom energijom; 

31. Donošenje Odluke o zaduženju Komisije za statutarna, organizaciona i normativna 

pitanja izradi prečišćen tekst Statuta grada Novog Pazara i Poslovnika Skupštine grada 

Novog Pazara; 

32. Odbornička pitanja. 

 

 

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo „za“,  „protiv“ i „uzdržanih“ 

nije bilo) usvojila dnevni red u celini. 

 

Prva tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o donošenju izmena i dopuna Plana 

generalne regulacije za deo centra naseljenog mesta grada Novog Pazara koji obuhvata deo 

naselja Ćukovac, Gradski centar, Gornji i Donji Lug, Parice, Poila, Donji i Gornji Selakovac, 



naselje iznad Velikog groblja, Bukreš, Potok, deo naselja Semenjača, naselje Varoš mahala, 

Šestovo i Jalija na potesu oko kružnog toka na Šestovu. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu zamenik predsednika Skupštine je otvorio raspravu po navedenoj 

tački dnevnog reda i dao reč izvestiocu Enisu Zekoviću iz Odeljenja za urbanizam i izgradnju. 

Učešće u raspravi su uzeli odbornik Edin Zećirović, zamenik predsednika odborničke 

grupe „Muamer Zukorlić - Bošnjačka demokratska zajednica Sandžaka“ dr Admir Muratović, 

predsednik odborničke grupe „Muamer Zukorlić - Bošnjačka demokratska zajednica Sandžaka“ 

dr Jahja Fehratović, predsednik odborničke grupe „Evropski Novi Pazar - Rasim Ljajić“ dr 

Muamer Bačevac, odbornica Senada Leković i predsednik odborničke grupe Aleksandar Vučić – 

Srbija pobeđuje“, Raco Vučković. 

Kako se više niko nije javio za reč, zamenik predsednika Skupštine je stavio prvu tačku 

dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (24 odbornika je glasalo “za”,  “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila Odluku o donošenju izmena i dopuna Plana generalne regulacije za deo centra 

naseljenog mesta grada Novog Pazara koji obuhvata deo naselja Ćukovac, Gradski centar, Gornji 

i Donji Lug, Parice, Poila, Donji i Gornji Selakovac, naselje iznad Velikog groblja, Bukreš, 

Potok, deo naselja Semenjača, naselje Varoš mahala, Šestovo i Jalija na potesu oko kružnog toka 

na Šestovu. 

Druga tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o izradi Plana detaljne regulacije za 

koridore infrastrukture na planini Golija, za prostor koji pripada gradu Novom Pazaru. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, predsednik Skupštine je otvorio raspravu po navedenoj tački 

dnevnog reda i dao reč izvestiocu Enisu Zekoviću iz Odeljenja za urbanizam i izgradnju.  

Učešće u raspravi su uzeli predsednik odborničke grupe „Evropski Novi Pazar - Rasim 

Ljajić“ dr Muamer Bačevac, predsednik odborničke grupe „Muamer Zukorlić - Bošnjačka 

demokratska zajednica Sandžaka“ dr Jahja Fehratović, predsednik odborničke grupe „Stranka 

demokratske akcije Sandžaka - dr Sulejman Ugljanin“ Nafilj Sejdović i odbornik Edin Zećirović. 

Kako se više niko nije javio za reč, zamenik predsednika Skupštine je stavio drugu tačku 

dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (39 odbornika je glasalo “za”,  “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila Odluku o izradi Plana detaljne regulacije za koridore infrastrukture na planini 

Golija, za prostor koji pripada gradu Novom Pazaru. 

 

Treća tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o donošenju Plana detaljne regulacije za 

katastarsku parcelu 2204/1 KO Aluloviće. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, zamenik predsednika Skupštine je otvorio raspravu po navedenoj 

tački dnevnog reda i dao reč izvestiocu Enisu Zekoviću iz Odeljenja za urbanizam i izgradnju. 

Učešće u raspravi su uzeli zamenik predsednika odborničke grupe „Muamer Zukorlić - 

Bošnjačka demokratska zajednica Sandžaka“ dr Admir Muratović i odbornik Edin Zećirović. 



Kako se više niko nije javio za reč, zamenik predsednika Skupštine je stavio treću tačku 

dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (38 odbornika je glasalo “za”,  “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila Odluku o donošenju Plana detaljne regulacije za katastarsku parcelu 2204/1 KO 

Aluloviće. 

Četvrta tačka dnevnog reda: Izveštaj o reviziji finansijskog izveštaja grada Novog 

Pazara za 2015. Godinu. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, zamenik predsednika Skupštine je otvorio raspravu po navedenoj 

tački dnevnog reda i dao reč izvestiocu Radojici Filipoviću, zameniku načelniku Odeljenja za 

finansije. 

Učešće u raspravi su uzeli zamenik predsednika odborničke grupe „Muamer Zukorlić - 

Bošnjačka demokratska zajednica Sandžaka“ dr Admir Muratović i odbornica Ifeta Radončić. 

Kako se više niko nije javio za reč, zamenik predsednika Skupštine je stavio četvrtu tačku 

dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (24 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila Izveštaj o reviziji finansijskog izveštaja grada Novog Pazara za 2015. Godinu.  

Peta tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu Gradskog štaba 

za vanredne situacije grada Novog Pazara za 2015. Godinu. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, predsednik Skupštine je otvorio raspravu po navedenoj tački 

dnevnog reda i dao reč izvestiocu Naseru Crnovršaninu, načelniku Odeljenja za vanredne 

situacije i poslove odbrane. 

Učešće u raspravi su uzeli zamenica predsednika odborničke grupe „Stranka demokratske 

akcije Sandžaka - dr Sulejman Ugljanin“ Saima Brunčević i predsednik odborničke grupe 

„Stranka demokratske akcije Sandžaka - dr Sulejman Ugljanin“ Nafilj Sejdović. 

Zamenik predsednika Skupštine grada dao je pauzu u trajanju od pet minuta. 

U nastavku sednice prešlo se na utvrđivanje kvoruma. 

Zamenik predsednika Skupštine je konstatovao da na osnovu izveštaja sekretara 

Skupštine grada nastavku sednice prisustvuju 39 odbornika i da postoji kvorum za rad i 

odlučivanje. 

U nastavku sednice učešće u raspravi po petoj tački dnevnog reda su uzeli zamenik 

predsednika odborničke grupe „Muamer Zukorlić - Bošnjačka demokratska zajednica Sandžaka“ 

dr Admir Muratović i predsednik odborničke grupe „Stranka demokratske akcije Sandžaka - dr 

Sulejman Ugljanin“ Nafilj Sejdović. 

Kako se više niko nije javio za reč, zamenik predsednika Skupštine je stavio petu tačku 

dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (25 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila Odluku o usvajanju Izvještaja o radu Gradskog štaba za vanredne situacije grada 

Novog Pazara za 2015. Godinu. 



 

Šesta tačka dnevnog reda: Plan rada Gradskog štaba za vanredne situacije grada 

Novog Pazara za 2016. Godinu. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, zamenik predsednika Skupštine je otvorio raspravu po navedenoj 

tački dnevnog reda i dao reč izvestiocu Naseru Crnovršaninu, načelniku Odeljenja za vanredne 

situacije i poslove odbrane. 

Učešće u raspravi su uzeli predsednik odborničke grupe „Muamer Zukorlić - Bošnjačka 

demokratska zajednica Sandžaka“ dr Jahja Fehratović, predsednik odborničke grupe „Stranka 

demokratske akcije Sandžaka - dr Sulejman Ugljanin“ Nafilj Sejdović, zamenica predsednika 

odborničke grupe „Stranka demokratske akcije Sandžaka - dr Sulejman Ugljanin“ Saima 

Brunčević i odbornici Safet Bronja i dr Mustafa Fetić. 

Kako se više niko nije javio za reč, zamenik predsednika Skupštine je stavio šestu tačku 

dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (25 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila Plan rada Gradskog štaba za vanredne situacije grada Novog Pazara za 2016. 

Godinu. 

Sedma tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o usvajanju Lokalnog akcionog plana za 

unapređenje položaja izbeglih, interno raseljenih lica i povratnika po sporazumu o readmisiji i 

reagovanje u migratornim krizama za grad Novi Pazar 2016 – 2020. godinu. 

  
Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, zamenik predsednika Skupštine je otvorio raspravu po navedenoj 

tački dnevnog reda i dao reč izvestiocu Mileni Ilić iz Odeljenja za lokalni ekonomski razvoj. 

Učešće u raspravi su uzele odbornice dr Amela Zoranić i Ifeta Radončić, zamenik 

predsednika odborničke grupe „Muamer Zukorlić - Bošnjačka demokratska zajednica Sandžaka“ 

dr Admir Muratović i odbornik Safet Bronja. 

Odbornica Ifeta Radončić dala je nekoliko predloga i to: da grad Novi Pazar pripada 

umesto raškom okrugu jugozapadnoj Srbiji, da se za imenicu “živalj” nađe neki bolji termin, da 

li je Savet za upravljanje migracijama učestvovao i usvojio plan, u kom sastavu i ko ga potpisao? 

Kako se više niko nije javio za reč, zamenik predsednika Skupštine je stavio sedmu tačku 

dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (38 odbornika je glasalo “za”,  “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila Odluku o usvajanju Lokalnog akcionog plana za unapređenje položaja izbeglih, 

interno raseljenih lica i povratnika po sporazumu o readmisiji i reagovanje u migratornim 

krizama za grad Novi Pazar 2016 – 2020. godinu, sa priedlozima odbornice Ifete Radončić. 

 

Zamenik predsednika Skupštine grada dao je pauzu u trajanju od dvadeset minuta. 

U nastavku sednice prešlo se na utvrđivanje kvoruma. 



Zamenik predsednika Skupštine je konstatovao da na osnovu izveštaja sekretara 

Skupštine grada nastavku sednice prisustvuju 38 odbornika i da postoji kvorum za rad i 

odlučivanje. 

Osma tačka dnevnog reda: Predlog Plana kapitalnih investicija grada Novog Pazara 

2016 – 2020. Godinu. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, zamenik predsednika Skupštine je otvorio raspravu po navedenoj 

tački dnevnog reda i dao reč izvestiocu Muniru Poturku, rukovodiocu Službe interne revizije. 

Učešće u raspravi su uzeli predsednik odborničke grupe „Evropski Novi Pazar - Rasim 

Ljajić“ dr Muamer Bačevac, predsednik odborničke grupe „Muamer Zukorlić - Bošnjačka 

demokratska zajednica Sandžaka“ dr Jahja Fehratović, zamenik predsednika odborničke grupe 

„Muamer Zukorlić - Bošnjačka demokratska zajednica Sandžaka“ dr Admir Muratović, 

predsednik odborničke grupe „Stranka demokratske akcije Sandžaka - dr Sulejman Ugljanin“ 

Nafilj Sejdović, odbornici dr Mustafa Fetić, Edin Zećirović, Edin Đerlek, odbornica dr Amela 

Zoranić i  Gradonačelnik grada Novog Pazara Nihat Hasanović. 

Kako se više niko nije javio za reč, zamenik predsednika Skupštine je stavio osmu tačku 

dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (36 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila Plana kapitalnih investicija grada Novog Pazara 2016 – 2020. Godinu. 

Deveta tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Pravilnik o radu 

JP „Zavod za urbanizam grada Novog Pazara“. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, zamenik predsednika Skupštine je otvorio raspravu po navedenoj 

tački dnevnog reda i dao reč izvestiocu Suatu Ljajiću, direktoru JP „Zavod za urbanizam grada 

Novog Pazara“. 

Učešće u raspravi je uzela dr Amela Zoranić i konstatovala da se pravilnik o radu odnosi 

samo na muški rod i zatražila da se u pravilniku i svim drugim normativnim aktima koristi rodno 

senzitivni jezik.  

Kako se više niko nije javio za reč, zamenik predsednika Skupštine je stavio devetu tačku 

dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (30 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila Odluku o davanju saglasnosti na Pravilnik o radu JP „Zavod za urbanizam grada 

Novog Pazara“, uz tehničke ispravke date od strane odbornice dr Amele Zoranić. 

Deseta tačka dnevnog reda: Davanje saglasnosti JP „Direkcija za izgradnju grada 

Novog Pazara“ na Odluku o cenovniku za zakup stubova javne rasvete za potrebe kablovskih i 

drugih operatera. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, zamenik predsednika Skupštine je otvorio raspravu po navedenoj 

tački dnevnog reda. 

Učešće u raspravi su uzeli odbornica dr Amela Zoranić i predsednik odborničke grupe 

„Evropski Novi Pazar - Rasim Ljajić“ dr Muamer Bačevac.  



Predsednik odborničke grupe „Evropski Novi Pazar - Rasim Ljajić“ dr Muamer Bačevac 

je prihvatio sugestiju dr Amele Zoranić i predložio da se cena za zakup stubova javne rasvete za 

potrebe kablovskih i drugih operatera od  12 eura poveća na 15 eura. 

Kako se više niko nije javio za reč, zamenik predsednika Skupštine je stavio desetu tačku 

dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (35 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila Odluku o cenovniku za zakup stubova javne rasvete za potrebe kablovskih i drugih 

operatera sa predloženom izmenom u ceni zakupa predsednika odborničke grupe „Evropski Novi 

Pazar - Rasim Ljajić“ dr Muamera Bačevca.  

Jedanaesta  tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o usklađivanju osnivačkog akta 

javnog preduzeća za uređivanje građevinskog zemljišta” Novi Pazar”. 

 Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, zamenik predsednika Skupštine je otvorio raspravu po navedenoj 

tački dnevnog reda i dao reč izvestiocu Seljahudinu Muratoviću, direktoru JP „Direkcije za 

izgradnju grada Novog Pazara“. 

Učešće u raspravi su uzeli odbornici Misala Pramenković, Ifeta Radončić, dr Fahrudin 

Mavrić i zamenik predsednika odborničke grupe „Muamer Zukorlić - Bošnjačka demokratska 

zajednica Sandžaka“ dr Admir Muratović. 

Kako se više niko nije javio za reč, zamenik predsednika Skupštine je stavio jedanaestu 

tačku dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (24 odbornika je glasalo “za”,  “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila Odluku o usklađivanju osnivačkog akta javnog preduzeća za uređivanje 

građevinskog zemljišta”Novi Pazar”. 

Dvanaesta tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o izmeni i dopuni Odluke o 

utvrđivanju doprinosa za uređivanje građevinskog zemljišta. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, zamenik predsednika Skupštine je otvorio raspravu po navedenoj 

tački dnevnog reda i dao reč izvestiocu Enisu Zekoviću, iz Odeljenja za urbanizam i izgradnju.  

Učešće u raspravi je uzeo odbornik Edin Zećirović. 

 Kako se više niko nije javio za reč, zamenik predsednika Skupštine je stavio dvanaestu 

tačku dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (28 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila Odluku o izmeni i dopuni Odluke o utvrđivanju doprinosa za uređivanje 

građevinskog zemljišta. 

Trinaesta tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o izboru članova Komisije za 

pribavljanje, otuđenje nepokretnosti i davanje u zakup stvari u javnoj svojini. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, zamenik predsednika Skupštine je otvorio raspravu po navedenoj 

tački dnevnog reda. 



Kako se niko nije javio za reč, zamenik predsednika Skupštine je stavio trinaestu tačku 

dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (32 odbornika je glasalo “za”,  “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila Odluku o izboru  članova Komisije za pribavljanje, otuđenje nepokretnosti i 

davanje u zakup stvari u javnoj svojini. 

Zamenik predsednika Skupštine je konstatovao da su za članove Komisije za 

pribavljanje, otuđenje nepokretnosti i davanje u zakup stvari u javnoj svojini izabrani: Ramiz 

Paljevac, dipl.ecc, Iso Dolovac, dipl.pravnik, Nedžad Plojović, preduzetnik, mr Raco Vučković, 

dipl.ing.maš. Đurđa Ahmetović, dipl.pravnik, Senadin Halitović, profesor i Džafer Nurović, 

preduzetnik. 

Četrnaesta tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o izboru članova Komisije za 

kulturno-istorijske spomenike i davanje naziva ulicama i trgovima. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, zamenik predsednika Skupštine je otvorio raspravu po navedenoj 

tački dnevnog reda. 

Zamenik predsednika Skupštine je predložio da se umesto Almira Curića imenuje Šućo 

Kurtović – preduzetnik. 

Predsednik odborničke grupe „Stranka demokratske akcije Sandžaka - dr Sulejman 

Ugljanin“ Nafilj Sejdović je predložio da se umesto Muamera Smailbegovića imenuje Emir 

Ašćerić, mr. arhitekture. 

Učešće u raspravi uzeo je zamenik predsednika odborničke grupe „Muamer Zukorlić - 

Bošnjačka demokratska zajednica Sandžaka“ dr Admir Muratović. 

Kako se više niko nije javio za reč, zamenik predsednika Skupštine je stavio četrnaestu 

tačku dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (34 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila Odluku o izboru članova Komisije za kulturno-istorijske spomenike i davanje 

naziva ulicama i trgovima sa datim predlozima. 

Zamenik predsednika Skupštine je konstatovao da su za članove Komisije za kulturno-

istorijske spomenike i davanje naziva ulicama i trgovima izabrani: Mirsad Jusufović, strukovni 

menadžer komunikacija, dr Enver Ujkanović, mr orijentalistike, Amra Hodžić - Jejna, mr 

filologije, Emir Ašćerić, mr arhitekture, Avdija Salković, dipl. filolog Turskog jezika i 

književnosti, Mithat Lukač, profesor, Safet Smailović, profesor, Šućo Kurtović, preduzetnik i 

Zoran popović, VSS. 

Petnaesta tačka dnevnog reda: Predlog Rešenja o imenovanju člana Nadzornog odbora 

iz reda zaposlenih JKP ” Parking servis” Novi Pazar. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, zamenik predsednika Skupštine je otvorio raspravu po navedenoj 

tački dnevnog reda i dao reč izvestiocu Melihi Dazdarević. 

Učešće u raspravi uzela je odbornica Misala Pramenković i zamenik predsednika 

odborničke grupe „Muamer Zukorlić - Bošnjačka demokratska zajednica Sandžaka“ dr Admir 

Muratović. 



Kako se više niko nije javio za reč, zamenik predsednika Skupštine je stavio petnaestu 

tačku dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (24 odbornika je glasalo “za”, 11 “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila Rešenje o imenovanju člana Nadzornog odbora iz reda zaposlenih JKP ” 

Parking servis” Novi Pazar. 

Zamenik predsednika Skupštine je konstatovao da je za člana Nadzornog odbora iz reda 

zaposlen JKP ” Parking servis” Novi Pazar, imenovan Adnan Mecinović, dipl.menadžer. 

Šesnaesta tačka dnevnog reda: Predlog Rešenja o imenovanju člana Nadzornog odbora 

iz reda zaposlenih JP “Direkcija za izgradnju grada Novog Pazara”. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, zamenik predsednika Skupštine je otvorio raspravu po navedenoj 

tački dnevnog reda. 

Kako se niko nije javio za reč, zamenik predsednika Skupštine je stavio šesnaestu tačku 

dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (24 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila Rešenje o imenovanju člana Nadzornog odbora iz reda zaposlenih JP “Direkcija za 

izgradnju grada Novog Pazara”. 

Zamenik predsednika Skupštine je konstatovao da je za člana Nadzornog odbora iz reda 

zaposlenih JP “Direkcija za izgradnju grada Novog Pazara”, imenovan Ćeho Nikšić, 

dipl.ing.maš. 

 

Sedamnaesta tačka dnevnog reda: Predlog Rešenja o imenovanju članova Školskog 

odbora “Škole za dizajn tekstila i kože” Novi Pazar. 
Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, zamenik predsednika Skupštine je otvorio raspravu po navedenoj 

tački dnevnog reda i dao reč izvestiocu Fikreti Kijamet. 

Učešće u raspravi su uzeli zamenik predsednika odborničke grupe „Muamer Zukorlić - 

Bošnjačka demokratska zajednica Sandžaka“ dr Admir Muratović, predsednik odborničke grupe 

„Evropski Novi Pazar - Rasim Ljajić“ dr Muamer Bačevac, predsednik odborničke grupe 

„Muamer Zukorlić - Bošnjačka demokratska zajednica Sandžaka“ dr Jahja Fehratović i odbornici 

dr Mustafa Fetić i Senada Leković. 

Kako se više niko nije javio za reč, zamenik predsednika Skupštine je stavio sedamnaestu 

tačku dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (24 odbornika je glasalo “za”, 4 “protiv”  i  “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila Rešenje o imenovanju članova Školskog odbora “Škole za dizajn tekstila i 

kože” Novi Pazar. 
 

Osamnaesta tačka dnevnog reda: Predlog Rešenja o razrešenju i imenovanju člana 

Školskog odbora iz reda predstavnika roditelja Ugostiteljsko turističke škole Novi Pazar. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, zamenik predsednika Skupštine je otvorio raspravu po navedenoj 

tački dnevnog reda i dao reč izvestiocu Fikreti Kijamet. 



Učešće u raspravi je uzeo zamenik predsednika odborničke grupe „Muamer Zukorlić - 

Bošnjačka demokratska zajednica Sandžaka“ dr Admir Muratović. 

Kako se više niko nije javio za reč, zamenik predsednika Skupštine je stavio osamnaestu 

tačku dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (27 odbornika je glasalo “za”, “protiv”  i  “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila Rešenje o razrešenju i imenovanju člana Školskog odbora iz reda predstavnika 

roditelja Ugostiteljsko turističke škole Novi Pazar. 

 

Devetnaesta tačka dnevnog reda: Predlog Rešenja o otuđenju Bijorac Jovanu iz Novog 

Pazara, uz naknadu, zemljišta u javnoj svojini, označenog kao suvlasnički udeo Grada Novog 

Pazara od 60/195 na kat. parceli br. 436/7 KO Novi Pazar, na potesu “ul. Stevana Nemanje”. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, zamenik predsednika Skupštine je otvorio raspravu po navedenoj 

tački dnevnog reda. 

Kako se niko nije javio za reč, zamenik predsednika Skupštine je stavio devetnaestu tačku 

dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (24 odbornika je glasalo “za”, “protiv”  i  “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila Rešenje o otuđenju Bijorac Jovanu iz Novog Pazara, uz naknadu, zemljišta u 

javnoj svojini, označenog kao suvlasnički udeo Grada Novog Pazara od 60/195 na kat. parceli br. 

436/7 KO Novi Pazar, na potesu “ul. Stevana Nemanje”. 

Dvadeseta tačka dnevnog reda: Predlog Rešenja o otuđenju Popović Zoranu iz Novog 

Pazara, uz naknadu, zemljišta u javnoj svojini, označenog kao suvlasnički udio Grada Novog 

Pazara od 116/208 na kat. parceli br. 436/3 KO Novi Pazar, na potesu “ul. Stevana Nemanje”. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, zamenik predsednika Skupštine je otvorio raspravu po navedenoj 

tački dnevnog reda. 

Kako se niko nije javio za reč, zamenik predsednika Skupštine je stavio devetnaestu tačku 

dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (23 odbornika je glasalo “za”, “protiv”  i  “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila Rešenje o otuđenju Popović Zoranu iz Novog Pazara, uz naknadu, zemljišta u 

javnoj svojini, označenog kao suvlasnički udeo Grada Novog Pazara od 116/208 na kat. parceli 

br. 436/3 KO Novi Pazar, na potesu “ul. Stevana Nemanje”. 

Zamenik predsednika Skupštine grada je predložio da se od tačke 21. do tačke 28 

objedine u raspravi a glasa pojedinačno. 

Zamenik predsednika Skupštine grada je stavio predlog da se od tačke 21. do tačke 28. 

objedine u raspravi a glasa pojedinačno na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (26 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila predlog da se od tačke 21. do tačke 28. objedine u raspravi a glasa pojedinačno 

Nakon konstatacije da je materijal po objedinjenim tačkama dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, zamenik predsednika Skupštine je otvorio raspravu po 

objedinjenim tačkama dnevnog reda.  



Učešće u raspravi je uzeo zamenik predsednika odborničke grupe „Muamer Zukorlić - 

Bošnjačka demokratska zajednica Sandžaka“ dr Admir Muratović. 

Kako se više niko nije javio za reč, zamenik predsednika Skupštine je stavio objedinjene 

tačke dnevnog reda na pojedinačno glasanje. 

Dvadeset prva tačka dnevnog reda: Predlog Zaključka Komisije za procenu tržišne 

vrednosti zemljišta na delu kat. parcele br. 2488/8 KO Novi Pazar, na potesu „ul. Rifata 

Burdževića“. 

Zamenik predsednika Skupštine je stavio dvadeset prvu tačku dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (26 odbornika je glasalo „za”, „protiv” i „uzdržanih” nije 

bilo) usvojila Zaključak Komisije za procenu tržišne vrednosti zemljišta na delu kat. parcele br. 

2488/8 KO Novi Pazar, na potesu „ul. Rifata Burdževića“. 

Dvadeset druga tačka dnevnog reda: Predlog Zaključka Komisije za procenu tržišne 

vrednosti zemljišta na delu kat. parcele br. 8539 KO Novi Pazar na potesu „ul. Miladina 

Radulovića“. 

Zameniik predsednik Skupštine je stavio dvadeset drugu tačku dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (29 odbornika je glasalo „za”, „protiv” i „uzdržanih” nije 

bilo) usvojila Zaključak Komisije za procenu tržišne vrednosti zemljišta na delu kat. parcele br. 

8539 KO Novi Pazar na potesu „ul. Miladina Radulovića“. 

Dvadeset treća tačka dnevnog reda: Predlog Zaključka Komisije za procenu tržišne 

vrednosti zemljišta na delu kat. parcele br. 6460 KO Novi Pazar, na potesu „ul. Generala 

Živkovića“. 

Zamenik predsednika Skupštine je stavio dvadeset treću tačku dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (29 odbornika je glasalo „za”, „protiv” i „uzdržanih” nije 

bilo) usvojila Zaključak Komisije za procenu tržišne vrednosti zemljišta na delu kat. parcele br. 

6460 KO Novi Pazar, na potesu „ul. Generala Živkovića“. 

Dvadeset četvrta tačka dnevnog reda: Predlog Zaključka Komisije za procenu tržišne 

vrednosti zemljišta na delu kat. parcele br. 772/2 KO Novi Pazar, na potesu „ul. Mehmeda 

Alibašića“. 

Zamenik predsednika Skupštine je stavio dvadeset četvrtu tačku dnevnog reda na 

glasanje. 

Skupština je većinom glasova (29 odbornika je glasalo „za”, „protiv” i „uzdržanih” nije 

bilo) usvojila Zaključak Komisije za procenu tržišne vrednosti zemljišta na delu kat. parcele br. 

772/2 KO Novi Pazar, na potesu „ul. Mehmeda Alibašića“. 

Dvadeset peta tačka dnevnog reda: Predlog Zaključka Komisije za procenu tržišne 

vrednosti zemljišta na delu kat. parcele br. 5953 KO Novi Pazar, na potesu „ul. Koste Racina“. 

Zamenik predsednika Skupštine je stavio dvadeset petu tačku dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (29 odbornika je glasalo „za”, „protiv” i „uzdržanih” nije 

bilo) usvojila Zaključak Komisije za procenu tržišne vrednosti zemljišta na delu kat. parcele br. 

5953 KO Novi Pazar, na potesu „ul. Koste Racina“. 



 

Dvadeset šesta tačka dnevnog reda: Predlog Zaključka Komisije za procenu tržišne 

vrednosti zemljišta na delu kat. parcele br. 4799/3 KO Novi Pazar, na potesu „ul. Nikšićka“. 

Zamenik predsednika Skupštine je stavio dvadeset šestu tačku dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (29 odbornika je glasalo „za”, „protiv” i „uzdržanih” nije 

bilo) usvojila Zaključak Komisije za procenu tržišne vrednosti zemljišta na delu kat. parcele br. 

4799/3 KO Novi Pazar, na potesu „ul. Nikšićka“.  

Dvadeset sedma tačka dnevnog reda: Predlog Zaključka Komisije za procenu tržišne 

vrednosti zemljišta na delu kat. parcele br. 2120 KO Novi Pazar na potesu “Selakovac ul. 411”. 

Zamenik predsednika Skupštine je stavio dvadeset sedmu tačku dnevnog reda na 

glasanje. 

Skupština je većinom glasova (29 odbornika je glasalo „za”, „protiv” i „uzdržanih” nije 

bilo) usvojila Zaključak Komisije za procenu tržišne vrednosti zemljišta na delu kat. parcele br. 

2120 KO Novi Pazar na potesu “Selakovac ul. 411” 

Dvadeset osma tačka dnevnog reda: Predlog Zaključka Komisije za procenu tržišne 

vrednosti zemljišta na delu kat. parcele br. 4630/1 KO Novi Pazar, na potesu „Stara ciglana“.  

Predsednik Skupštine je stavio dvadeset sedmu tačku dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (29 odbornika je glasalo „za”, „protiv” i „uzdržanih” nije 

bilo) usvojila Zaključak Komisije za procenu tržišne vrednosti zemljišta na delu kat. parcele br. 

4630/1 KO Novi Pazar, na potesu „Stara ciglana“.  

Dvadeset deveta tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o završnom računu  budžeta 

grada Novog Pazara za 2015. godinu. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, zamenik predsednika Skupštine je otvorio raspravu po navedenoj 

tački dnevnog reda i dao reč izvestiocu Radojici Filipoviću, zameniku načelnika odeljenja za 

finansije. 

Učešće u raspravi su uzeli odbornica Ifeta Radončić, zamenik predsednika odborničke 

grupe „Muamer Zukorlić - Bošnjačka demokratska zajednica Sandžaka“ dr Admir Muratović i 

predsednik odborničke grupe „Muamer Zukorlić - Bošnjačka demokratska zajednica Sandžaka“ 

dr Jahja Fehratović. 

 

Kako se više niko nije javio za reč, zamenik predsednika Skupštine je stavio dvadeset 

devetu tačku dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (24 odbornika je glasalo “za”, 5 “protiv”  i  “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila Odluku o završnom računu  budžeta grada Novog Pazara za 2015. godinu. 

Trideseta tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o izmenama i dopunama Odluke o 

uslovima i načinu snabdevanja toplotnom energijom. 



Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, zamenik predsednika Skupštine je otvorio raspravu po navedenoj 

tački dnevnog reda i dao reč izvestiocu Edinu Hamzagiću. 

Učešće u raspravi su uzeli zamenik predsednika odborničke grupe „Muamer Zukorlić - 

Bošnjačka demokratska zajednica Sandžaka“ dr Admir Muratović i predsednik odborničke grupe 

„Aleksandar Vučić – Srbija pobeđuje“, mr Raco Vučković. 

Kako se više niko nije javio za reč, zamenik predsednika Skupštine je stavio tridesetu 

tačku dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (33 odbornika je glasalo “za”,  “protiv”  i  “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila Odluku o izmenama i dopunama Odluke o uslovima i načinu snabdevanja 

toplotnom energijom. 

Trideset prva tačka dnevnog reda: Donošenje Odluke o zaduženju Komisije za 

statutarna, organizaciona i normativna pitanja izradi prečišćen tekst Statuta grada Novog Pazara i 

Poslovnika Skupštine grada Novog Pazara. 

Zamenik predsednika Skupštine je otvorio raspravu po navedenoj tački dnevnog reda. 

Kako se niko nije javio za reč, zamenik predsednika Skupštine je stavio trideset prvu 

tačku dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (33 odbornika je glasalo “za”,  “protiv”  i  “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila Odluku o zaduženju Komisije za statutarna, organizaciona i normativna pitanja 

izradi prečišćen tekst Statuta grada Novog Pazara i Poslovnika Skupštine grada Novog Pazara. 

Trideset druga tačka dnevnog reda: Odbornička pitanja. 

Odbornik Edin Zećirović je postavio jedno pitanje i to: 

1.Da li su otklonjene pravne i administrativno-tehničke smetnje za nastavak izgradnje 

mosta kod robne pijace? 

 

Sednica Skupštine grada Novog Pazara je završena u 16:52h. 

 

SKUPŠTINA GRADA NOVOG PAZARA 

 

  SEKRETAR SKUPŠTINE                                        ZAMENIK PREDSEDNIKA SKUPŠTINE   

Ahmedin Binjoš, dipl. pravnik                                                      Nihad Hasanović 

 

 


